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Datum: 2023-10-11
Tid: 18:06-20:47
Plats: Ada Lovelace

Bilagor:
Bilaga 1 - Närvarolista
Bilaga 2 - Dagordning
Bilaga 3 - Ekonomisk Berättelse
Bilaga 4 - Budgetrapport
Bilaga 5 - Styrelserapport
Bilaga 6 - UppLYSning
Bilaga 7 - AI Leagues
Bilaga 8 - LiU-peeker
Bilaga 9 - Valberedningens förslag
Bilaga 10 - Ekonomisk Berättelse
Bilaga 11 - Rapport Runeberg
Bilaga 12 - Balansräkning
Bilaga 13 - Revisionsberättelse
Bilaga 14 - Proposition Arbetsordning
Bilaga 15 - Utkast Arbetsordning
Bilaga 16 - Styrelsens Uppdaterade Ställning
Bilaga 17 - Proposition Reglemente
Bilaga 18 - Utkast Reglemente
Bilaga 19 - Uppdaterat Utkast Reglemente
Bilaga 20 - Proposition om Entledigande
Bilaga 21 - Manifest mot Orbi

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 18:06.

§2 Val av mötespresidium

§2.1 Val av mötesordförande

Beslut Mötet väljer Nathaniel Mattsson till mötesordförande.

§2.2 Val av mötessekreterare

Beslut Mötet väljer Johan Holtz till mötessekreterare.
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§3 Val av justerare tillika rösträknare

Beslut Mötet väljer Isac Bruce och Hugo Hörnquist till justerare tillika rösträknare.

§4 Fastställande av röstlängd

(Bilaga 1).
Beslut Röstlängden fastställs till 15 röstberättigade
Ordningsfr̊aga Röstlängden justeras till 18 röstberättigade kl 18:08

§5 Fastställande av dagordning

(Bilaga 2)
Beslut Dagordningen fastställs som framlagd

§6 Mötets behöriga utlysande

Beslut Mötet finnes behörigen utlyst

§7 Föreg̊aende mötesprotokoll

Föreg̊aende mötesprotokoll har justerats och finns att läsa p̊a hemsidan.
Beslut Protokollet för v̊armötet 2023-05-17 läggs till handlingarna

§8 Rapporter och meddelanden

§8.1 Ekonomi

§8.2 Ekonomisk Rapport

Kassör Hugo Hörnquist presenterar den ekonomiska berättelsen gällande innevarande
verksamhets̊ar. (Bilaga 3)

§8.3 Budgetrapport

Kassör Hugo Hörnquist presenterar budgetrapporten fällande innevarande verksamhets̊ar.
(Bilaga 4)

§8.4 Styrelse

Ordförande Nathaniel Mattsson läser upp styrelsens rapport över vad som gjorts sedan
förra medlemsmötet. (Bilaga 5)

Hugo Hörnquist
gällande
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Datorföreningen Lysator

(3/13)

§8.5 Rootgruppen

Rootgruppen rapporterar att: - Johan Holtz (littlefox) och Nathaniel Mattsson (boomkni-
fe) har blivit rötter. - Styrelsen och root-gruppen har informerat inhysningar om att de
ska marknadsföra faktumet att Lysator är värd för deras hemsidor. - Man har f̊att till-
baka access till serverhallen.
Ordningsfr̊aga Inge lämnar mötet 18:24. Röstlängden är nu 17

§8.6 ∼
Städningskontrakt har sagts upp, lokalen städas nu av föreningens medlemmar. Lokalen
har städats halvdant n̊agon g̊ang.

§8.7 ∼/lib

Nathaniel Mattsson informerar han har köpt in formelsamling för signaler och system.
Lib-hyllan är nu tillfälligt fylld av äldre bokföring som är tänkt att flyttas till ı̂nom snar
framtid.

§8.8 WWW

Hugo Hörnquist rapporterar atti: - hemsidan har uppdaterats till en 2-kolumns layout.
- det har gjorts omsruktureringar s̊a att sidor länkas lite annorlunda. - föreninens olika
projekt har en ny gemensam presentations-sida p̊a WWW. Projekten kommer f̊a en yta
att presentera sig. I samband med detta kommer projekten f̊a egna UNIX-grupper för
att själva kunna redigera sina sidor. - Det finns förhoppning om att skapa automatiska
deploy-kedjor fr̊an GitLab s̊a att sidor kan publiceras automatiskt.

§8.9 LysKOM

Inget särskilt har ändrats, en del nya medlemmar har visat intresse för projektet. Fr̊agor
om LysKOM och utveckling av klienter hänvisas till Hugo Hörnquist.

§8.10 UppLYSning

Ordförande läser upp rapport fr̊an Samuel Junesjö. (Bilaga 6)

§8.11 NannyMUD

Ingen rapport, lever och har nät.

§8.12 Runeberg

Rapport om Projekt Runeberg tas upp i samband med ekonomisk berättelse för verk-
samhets̊aret 2022-2023.

Hugo Hörnquist
Punktlistan trasig

Hugo Hörnquist
^ inom

Hugo Hörnquist
Punktlistan trasig

Hugo Hörnquist
Bord med i
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§8.13 Historieprojektet

Finns numera mer historia att skriva om. Inget av detta har dock skrivits in i tidslinjen.

§8.14 Inbyggda hack

Ingen rapport.

§8.15 Xenofarm

Ingen rapport. Lever och har nät.

§8.16 FTP

Andreas Kempe presenterar att projektet: - har en ny distribuerad fillagring. - har haft
lite problem med ny h̊ardvara. - levererar mellan 5 och 8 Terabyte data per dag till
omvärlden.

§8.17 Ctrl-C

Fortsätter som innan.

§8.18 AI Leagues

Sekreteraren läser upp rapport fr̊an Inge. (Bilaga 7)

§8.19 LiU-peeker

Ordförande läser upp rapport fr̊an Samuel Junesjö. (Bilaga 8)

§8.19.1 Nyheter

Sedan förra mötet har projektet börjat ta emot flera Gigabyte data per dag fr̊an Norge.
Maskin har h̊allits uppdaterad.

§8.19.2 Lysdoc

Johan Holtz presenterar att: - Lysdoc är ett nytt projekt som ämnar att h̊alla uppdate-
rad dokumentation om system och tjänster som drivs av föreningen. - GitLab-repo har
skapats för projektet.
Är man intresserad att delta i projektet kan man kontakta Johan Holtz.

Hugo Hörnquist
Trasig lista

Hugo Hörnquist
Trasig lista
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§8.19.3 Odöpt antennprojekt

Isac Bruce presenterar att projektet: - Har f̊att tillg̊ang till h̊ardvara. - Har satt upp
ett git-repo. - Projektet kommer att drivas i samarbete med SAAB. - Är tänkt att l̊ata
studenter laborera med antenner och radioteknik i kontrollerad miljö.
Är man intresserad att delta i projektet kan man kontakta Isac Bruce.
Mötet beslutar gemensamt att detta projekt skall fällas in under projektet “Inbyggda
hack” och därmed ge Isac Bruce rollen som projektledare för projektet “Inbyggda hack”.
Detta speglas under rubriken Personval

§8.19.4 IRC-bouncer

Hugo Hörnquist p̊apekar att IRC-bouncern enligt stadgarna bör ses som ett projekt
och presenterar att: - Bouncern lever och har nät, men m̊ar lite d̊aligt för tillfället. -
Dokumentation för användning av bouncern g̊ar att finna i datorhandboken.

§8.20 Inhysningar

§8.20.1 Linköpings studentspex

Linköpings StudentSpex är väldigt glada att kunna ha våra serverar hos Lysator.

Vi använder dem dagligen för våra interna sidor och system, inkl. mail och

medlemsinlogg, och har som plan att använda dem även framöver. Vi arbetar

ständigt på att förbättra våra system och ber en stilla bön om att Akademiska

Hus inte ska utföra mer underhåll.

Mvh,

Daniel Häggmyr

IT-ansvarig i LiSS 23/24

(aka snytbaggen, på tiden det begav sig)

§8.20.2 Holgerspexet

Ingen rapport inkommen.

§8.20.3 LiTHe Bl̊as

Hej! Sedan förra mötet har vi uppdaterat från Debian 10 till 12, varpå våra

internaf medlemssidor gick jättesönder. Löstes efter en vecka med flitigt

felsökande.

Vänligen, Oscar Falk, IT-ansvarig i LiTHe Blås

§8.20.4 Röda arméns gosskör

Hej!

Hugo Hörnquist
Trasig lista

Hugo Hörnquist
Trasig lista
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Med detta mail meddelar Röda arméns gosskör att vi lever och använder inhysningen

för fullt!

4 november har vi konsert på Skylten och sittning i äkta RAG-anda för att fira att

föreningen fyller 25 år! Kom gärna!

Med vänliga hälsningar, Samuel wwwKom

§8.20.5 Y-sektionens webbserver

Hej!

Här kommer en uppfriskande kort statusrapport inför ert höstmöte:

Vi jobbar kontinuerligt med att vidareutveckla våra hemsidor som körs på Svanberg

och Sundgren.

Arbetet rullar på och vi är fortsatt tacksamma för vår inhysning hos er.

Med vänlig hälsning, Axel Wennström

Webmaster 23/24

Y-sektionen

§8.20.6 Admittansen

Admittansens server lever och har nät. Admittansen har stor nytta av att få

vara inhysta hos Lysator. Vi hostar vår interna och externa hemsida på

Lysators tillhandahållna server. Vi hostar också medlemsdatabasen på

servern tillsammans med delar av vårt låssystem. Vi tycker det är mycket

trevligt att studentföreningar kan hjälpa varandra och medlemmarna på

Lysator är alltid hjälpsamma.

Framtida planer är att installera om servern då den börjar bli gammal och

oorganiserad. Det finns också planer på att bygga ett telefonsystem som

involverar servern.

/ Oskar

IT/Kassör

Admittansen

§8.20.7 Pike

Ingen rapport inkommen.
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§8.20.8 MatNat

Nathaniel Mattsson rapporterar att de lever och har nät.

§8.20.9 FIA

Johan Holtz rapporterar att de lever och har nät.

§8.20.10 D-sektionen

Hej!

D-sektionen använder fortfarande sina tjänster, men är nu i en "mellanfas"

mellan gamla och nya servern. Vi försöker flytta över våra tjänster som vi

använder till nya servern. Vi använder servern till marknadsföring,

bokningsportaler och medlemsregister.

Med vänliga hälsningar Olle Mineur

Webmaster, WebbU 23/24

Datateknologsektionen

§8.20.11 Link

Ingen rapport inkommen.

§8.20.12 LiU Formula Student

Skickade in rapport om deras verksamhet istället för användande av inhysning, men de
lever och har nät.

§8.20.13 Västgöta Nation

Lever och har nät, de har haft lite problem med sin hemsida som de jobbar p̊a att laga.

§8.20.14 LiTHe-Kod

Ingen rapport inkommen.

§8.20.15 Lagen.nu

Hej,

Här är en kort rapport, som i allt väsentligt är i linje med tidigare

rapporter. Angående markering av att Lysator hjälper till med inhysningen

har jag sedan tidigare texten "Hostas av Lysator" med länk till Lysators

huvudsida nederst på varje sida. Jag planerar att uppdatera hänvisningen

till rätt URL och med lysators logotyp vid nästa uppdatering av tjänsten.
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Lagen.nu är en webbplats med syftet att göra juridiska primärkällor

tillgängliga för alla som är intresserade av att ta reda på vad lagen

säger. Tjänsten drivs ideellt, har funnits sedan slutet av 2004 och har

sedan juni 2020 varit inhyst i Lysators miljö. Eftersom tjänsten av

integritetsskäl inte spårar användare eller i övrigt bedriver någon

användaranalys vet jag inte hur många besökare tjänsten har. Tjänsten har

närmare 1TB data tillgängligt för besökare, vilket omöjliggör drift i

kommersiella molnmiljöer då inga intäkter finns. Vid granskning av vad en

marknadsmässig kostnad skulle hamna på har jag tidigare kommit fram till

att detta skulle kosta i storleksordningen 20 000 kr/år. Av denna och många

andra anledningar jag är mycket tacksam för att tjänsten får vara inhyst

hos Lysator.

Med vänliga hälsningar,

Staffan

§8.20.16 Förenade Teknikföreningar

Ingen rapport inkommen.

§8.20.17 Föreningen för Föreningsaktiva

Hej, vi använder vår inhysning främst som officiell plats att samla föreningens

handlingar och till att testa vissa Lysiters statiska hemsidebyggarsystem.

Även utrymme att lagra våra festbilder är till stor nytta.

Hälsningar,

Gunnar Wickbom

Ordförande 2023 för

Föreningar för föreningsaktivas

§8.20.18 Linköpings Sportdansklubb

Hej!

Jag är kontaktperson för Linköpings Sportdansklubb, som är inhysta hos Lysator.

Min rapport kommer att bli väldigt kort. Vi har haft problem att flytta över vår

site från nuvarande hostning till Lysator pga den tidigare lösningen var implementerad

i Visual Basic(!) och körd på en Windowsserver. Vi har helt enkelt inte haft tid att

portera den ganska omfattande koden till ett vettigt språk än och har därför inte

tagit upp servern på Lysator - än.
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-Inge

§8.20.19 Liugamers

Liu gamers minecraft server lever och med undantag för avbrottet i september så har

det inte varit något strul med shipon. Ansvar för liu gamers kontakt med lysator är

flyttat från föredetta styrelsemedlem Gustav Sörnäs till sittande styrelsemedlem

Wilhelm Ekman.

Hälsningar,

Wilhelm Ekman

Tekniskt ansvarig Liu Gamers 2023.

§8.20.20 East asian association

Ingen rapport inkommen.

§8.20.21 Fyllecellen

Hej!

Vi använder vår hemsida för att dela med oss information om vår förening

och vilka evenemang vi anordnar. Jag vet inte riktigt vad mer som går att

dela med sig av, det är en statistik html5 och css sida i alla fall.

Med vänlig hälsning

--

*Mervan Palmér*

*Sponsoransvarig*

*Festutskottet FylleCellen 23/24*

*Sektionen för Medicinsk Biologi*

*Linköpings Universitet*

§8.20.22 Forte

Ingen rapport inkommen.
Ordningsfr̊aga Einar avviker 18:57 röstlängd nu 16

§9 Personval

Valberedningens förslag presenteras (Bilaga 9).
Diskussion om projektposter och vakanser.
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Datorföreningen Lysator

(10/13)

• Kempe Inbyggda Hack är mer utav en etikett som likväl kan sättas p̊a n̊agot annat
projekt. Det är även otydlig hur föreningen ska bära sig åt för att lägga ner ett
projekt.

• Hugo Det har tidigare sagts att Inbyggda hack ansvarar för elektronikhörna och
labbserien inbyggda hack. Dessa har varit utan aktivt underh̊all en längre tid.

• Mötet Mötet n̊ar konsensus om att Inbyggda Hack är ett vilande projekt utan
anvsvarig och därav kan tas över av n̊agon annan.

• Isac D̊a f̊ar projektets (Inbyggda Hack) nya uppdrag vara att tillhandah̊alla labb-
serier och information om inbyggda system och micro-controllers.

• Kempe Lokalansvarig är vakant eftersom vi är i färd med att byta lokal och det
är oklart vad rollen kommer att innebära i framtiden. Historieprojektet är va-
kant eftersom ingen verkar ha n̊agot särskilt intresse, Historieprojektet kan kanske
införlivas under WWW?

• Hugo St̊ar bakom att införliva Historieprojektet under WWW.

• Kempe LiuPeeker är vakant eftersom ingen är riktigt insatt i projektet och det
tidigare ansvariga inte har tid att driva det vidare.

• Hugo kandiderar för b̊ade Historieprojektet och WWW.

• Kempe Anton nomineras till superroot eftersom Hugo sitter p̊a WWW och som
kassör. Dessa är redan tunga poster och därför valdes Anton d̊a han kan ge sin
odelade uppmärksamhet till ämbetet.

• Johan Holtz nomineras till och accepterar nomineringen till Lysdoc.

• Johan Holtz tackar nej till nomineringen till UppLYSning och nominerar istället
Isac som accepterar posten.

Beslut Posterna väljs i klump Beslut Posterna väljs enligt Bilaga 9 med ovanst̊aende
ändringar Beslut Styrelsen ges mandat att tillsätta lokalansvarig i efterhand

§10 Styrelsen 22/23

Nathaniel Mattsson Revisionsberättelse borde läsas upp efter verksamhetsberättelse och
ekonomisk berättelse.

§10.1 Verksamhetsberättelse

Hugo avlägger rapport muntligen:

Hugo Hörnquist
Möjligen värt att notera att hugo var www
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Styrelsen har haft 4-5 möten där det varit seg uppstart sedan corona.

Dock tätare med möten sedan ISY börjat vilja ha ut oss

Diskussioner om Runebergsfondsparande vilka mynnade ut i arbetsodningspropositioner.

Grillkvällar har hållits

Tagit upp diskussionen med ISY gällande lokalfrågan.

Hyr numera två lokaler i hus ett, en av dessa genom admittansen då kårservice inte

tillåter folk att hyra mer än en lokal. Vi betalar Admittansens hyra och har full

tillgång till lokalen enligt avtal med Admittansen.

§10.2 Ekonomisk Berättelse

Nathaniel läser upp den ekonomiska berättelsen för 2022-2023 (Bilaga 10) Nathaniel
läser upp Runebergs ekonomiska rapport och visar upp deras balansräkning för 2022-
2023. (Bilaga 11) Nathaniel visar upp balansräkning fr̊an 2022-2023 för mötet. (Bilaga
12)

§10.3 Revisionsberättelse

Johan Holtz läser upp revisionsberättelse för 2022-2023. (Bilaga 13)

§10.4 Ansvarsfrihet

Beslut Styrelsen 2022-2023 beviljas ansvarsfrihet.

§11 Propositioner

§11.1 Arbetsordning - Andra läsningen

Propositionen (Bilaga 14) tillsammans med utkast för Arbetsordning (Bilaga 15) läses
upp för mötet. Styrelsen presenterar även sin uppdaterade ställning gällande propositio-
nen (Bilaga 16).
Ordförande öppnar för diskussion.

• Busk Yrkar p̊a bifall.

• Kempe Yrkar p̊a omröstning.

Beslut Propositionen g̊ar till omröstning. Beslut Propositonen avsl̊as.

§11.2 Reglemente

Proposition om införande av reglemente (Bilaga 17), ursprungligt urkast av reglemente
(Bilaga 18) samt senaste utkastet (Bilaga 19) visas upp för mötet.
Ordförande öppnar för diskussion.

• Dandan Vad är motiveringen bakom propositionen?

Hugo Hörnquist
Är du säker på att busk yrkade bifall? Om något bör han väll yrkat avslag?
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• Nathaniel Man har glömt bort saker som beslutats i v̊ar och höstmöten. Regle-
mentet ämnar att h̊alla resultatet av dessa beslut vid liv s̊a att de inte glöms bort
över tid.

• Oskar Sjöberg Hur skulle man göra ändringar i ett s̊adant reglemente?

• Hugo Reglementet ska finnas som en st̊aende punkt under höstmöten där föreningen
beslutar om vad reglementet ska inneh̊alla.

• Oskar Sjöberg Vad händer om föreningen under ett möte inte kan besluta vad
reglementet ska inneh̊alla. Mötet kommer inte överens?

• Hugo Det m̊aste g̊a igenom. Likt hur en budget ska behandlas.

• Hugo Yrkar p̊a att fr̊agan ska g̊a till beslut.

• Dandan Varför ska reglementet behandlas under just höstmötet?

• Hugo Man kan yrka p̊a förändringar under vilket föreningsmöte som helst. Höstmöte
eftersom det är d̊a projektrelaterade punkter diskuteras.

Beslut Propositionen g̊ar till omröstning. Beslut Mötet fastställer propositionen som
framlagd.

§11.3 Entledigande

Proposition om entledigande av projektansvariga (Bilaga 20) presenteras för mötet.
Ordförande öppnar för diskussion.

• Kempe Det st̊ar inget i propositionen om att styrelsen m̊aste meddela projektan-
svarig att de har blivit avsatta eller att de är p̊aväg att bli avsatta.

• Hugo Det l̊ater rimligt att den ansvarige omedelbart ska informeras om att de har
blivit avsatta.

• Dandan Ska projektansvarige f̊a möjligheten att försvara sig själva? Kan man inte
bara kalla till ett föreningsmöte?

• Dandan I vilken utsträckning anses att en projektansvarig inte är förmögen att
utföra sitt uppdrag?

• Hugo Förslagsvis ska det finnas en specifik tidsperiod utan aktivitet i projektet.

• Oskar Som propositionen är skriven finns stor risk att medlemmar fryses ut av sty-
relsen. Det är viktigt att medlem informeras. Helst borde det kallas till föreningsmöte.

• Anton Vi är en ideell förening och borde inte sätta krav p̊a v̊ara medlemmar p̊a
detta viset.
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• Nathaniel Vi vill inte sätta krav p̊a medlemmar generellt, endast projektledare ska
h̊allas ansvariga.

• Busk Man kastar projektledare under bussen med denna proposition.

• Tom Detta l̊ater som en intern angelägenhet för styrelsen och berörda grupper. Det
borde ha mindre betydelse för föreningsmöten. Det är den god idé att styrelsen
har till̊atelse att tillförordna annan medlem till post utan att behöva kalla till nytt
föreningsmöte.

• Dandan Vem ska bedömma hur väl man uppfyller sin uppgift?

• Hugo Styrelsen ska bedömma hyr väl en projektledare uppfyller sin uppgift.

• Dandan Gällande Upplysningsprojektet. Gjordes det n̊agot försök att kontakta
Einar om att nya personer tagit över projektet?

• Johan & Nathaniel Vi vet ej.

• Oskar Kan styrelsen inte i detta skede inte tillsätta en vakant post utanför årsmöten?

• Hugo Nej, detta är inte möjligt för tillfället.

• Nathaniel Just nu är det möjligt för en projektansvarig att avsätta sig själva men
man kan endast tillsätta en vakant post under ett föreningsmöte.

• Busk Yrkar p̊a avslag d̊a punkt 4.9 i stadgarna finns och mekanismen för byte av
projektledare redan finns i och med denna punkt. De exempel som tagits upp som
motivation för propositionen är inte relevanta d̊a det inte har gjorts n̊agra försök
att kontakta de berörda projektledarna.

• Anton & Kempe Det är redan sv̊art att f̊a folk att kandidera till poster som pro-
jektansvariga. Det är oklart ifall denna proposition skulle ändra n̊agot i praktiken.

• Hugo Gör ett ändringsyrkande via E-post:

Då ordinarie drift- eller projektledare saknas eller inte kan fullfölja

sina uppgifter kan styrelsen tillförordna annan medlem att ansvara för gruppen i

fråga fram till nästa föreningsmöte.

++Sånant beslut skall utan fördröjning meddelas den berörda personen.

Sådant beslut skall hävas om ordinarie drift- eller projektledare begär det

och styrelsen inte kallar föreningsmötet för att avgöra frågan.

• Assar Måste medlemmar som vill delta i ett projekt g̊a genom den projektansva-
rige?
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• Hugo I praktiken är det den projektansvarige som till̊ater/tilsätter folk att jobba
i projekten.

• Mattias Hur l̊ang tid ska projektansvarige ha p̊a sig att svara p̊a sin avsättning?

• Hugo Projektansvarige avsätts och f̊ar möjlighet att överklaga beslutet.

• Dandan Hur l̊ang tid efter avsättande av projektansvarig m̊aste styrelsen kalla till
extrainsatt föreningsmöte?

• Hugo Tv̊a veckor. Samma som för ett vanligt extrainsatt föreningsmöte.

• Mattias Ska den projektansvarige ses som avsatt under perioden mellan styrelsens
beslut och årsmötet?

• Hugo Nej, det ska ses som att projektansvarig fortfarande sitter p̊a posten.

• Kempe Yrkar p̊a avslag och föresl̊ar att styrelse tar upp en ny version av proposi-
tionen p̊a ett senare föreningsmöte.

• Styrelsen Jämkar sig med de ändringar som Hugo föreslagit.

Beslut Propositionen g̊ar till beslut. Beslut Propositionen finnes avslagen d̊a mindre
än 2/3 var för

§12 Övriga fr̊agor

§12.1 Föreningens syn p̊a styrelsens uppgift

Hugo undrar hur föreningen i stort ser p̊a styrelsens uppgift. Har föreningen en strategisk
styrelse eller har föreningen en styrelse som ska vara aktiv och verkställande i föreningen.
Diskussion:

• Kempe Styrelsen ska driva föreningen och vara dess ansikte ut̊at, se till att saker
händer i hänseende till marknadsföring, trivsel i föreningen, det sociala etc.

• Hugo Ser det som en strategisk styrelse med viss verktällande aktivitet. Det har
varit kritik mot att styresen inte har mycket möten och att man borde h̊alla i vissa
av de aktiviter som annars skulle falla under ansvaret av en driftsgrupp.

• Kempe Det har funnits förslag om att projekt skulle vara underordnade styrelsen
och med det att styrelsen skulle lägga sig i föreningens projekts drift. Men detta
var mycket kontroversiellt d̊a. Det verkar som att detta varit n̊agot som tagits upp
igen under l̊ang tid.
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§12.2 Manifest mot Orbi (Bilaga 21)

Hugo förklarar för mötet vad Orbi är och att kontraktet med HusETT stipulerar att
det m̊aste h̊allas ett event per år där eventet i fr̊aga ska marknadsföras via Orbi. Hugo
presenterar utkastet till manifestet och öppnar för diskussion.

• Kempe Om Lysator registrerade hos Orbi, vad är det de vill ha fr̊an Lysator.

• Hugo Det finns fr̊an k̊arservice krav p̊a att använda Orbi.

• Kempe Det är kanske ett rimligt krav för hyressituationen.

• Dandan Måste eventet h̊allas i HusETT?

• Nathaniel Vi vet ej om det m̊aste h̊allas i HusETT specifikt. Det som är relevant
att eventet m̊aste marknadsföras via appen Orbi oavsett var det h̊alls.

§13 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet kl 20:47.

Johan Holtz Nathaniel Mattsson
Mötessekreterare Mötesordförande

Isac Bruce Hugo Hörnquist
Justerare Justerare
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1. Mötets öppnande

2. Val av mötespresidium

(a) Val av mötesordförande

(b) Val av mötessekreterare

3. Val av justerare tillika rösträknare

4. Fastställande av röstlängd

5. Fastställande av dagordning

6. Mötets behöriga utlysande

7. Föregående mötesprotokoll

8. Rapporter och meddelanden

(a) Ekonomi

i. Ekonomisk rapport

ii. Budgetrapport

(b) Styrelse

(c) Rootgruppen

(d) ~

(e) ~/lib

(f) WWW

(g) LysKOM

(h) UppLYSning(bilaga D)

(i) NannyMUD

(j) Runeberg(bilaga E)

(k) Historieprojektet

(l) Inbyggda hack

(m) Xenofarm

(n) FTP

(o) Ctrl-C

(p) AI-Leagues

(q) LiU-peeker(bilaga F)

(r) Nyheter

(s) lysdoc

(t) Odöpt antennprojekt

(u) IRC-bouncer

(v) Inhysningar

i. Linköpings studentspex

ii. Holgerspexet

iii. LiTHe Blås

iv. Röda arméns gosskör

v. Y-sektionens webbserver

vi. Admittansen

vii. Pike

viii. MatNat

ix. FIA
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x. D-Sektionen

xi. Link

xii. LiU Formula Student

xiii. Västgöta Nation

xiv. LiTHe-Kod

xv. Lagen.nu

xvi. Förenade Teknikföreningar

xvii. Föreningen för Föreningsaktiva

xviii. Linköpings Sportdansklubb

xix. LiU-Gamers

xx. East asian association

xxi. Fyllecellen

9. Personval

(a) super-root

(b) ~

(c) ~/lib

(d) WWW

(e) LysKOM

(f) UppLYSning

(g) NannyMUD

(h) Runeberg

(i) Historieprojektet

(j) Inbyggda hack

(k) Xenofarm

(l) FTP

(m) Ctrl-C

(n) AI-Leagues

(o) LiU-peeker

(p) Nyheter

(q) lysdoc

(r) Odöpt antennprojekt

(s) IRC-bouncer

10. Styrelsen 22/23

(a) Revisionsberättelse

(b) Verksamhetsberättelse

(c) Ekonomisk berättelse

(d) Ansvarsfrihet

11. Propositioner

(a) Arbetsordning - Andra läsningen

i. Proposition

ii. Utkast arbetsordning

iii. Styrelsens uppdaterade ställning

(b) Reglemente
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i. Proposition

ii. Utkast

(c) Entledigande av projektansvariga(bilaga M)

12. Övriga frågor

13. Mötets avslutande
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Pengar kommer och går, just nu går dem mest.

Städningen har sagts upp, var vid den inte kostar något.

Hyra har börjat betalas för två rum i HusETT a 4701kr/månad styck.

Förhoppningen är få ISY att betala en del av den kostnaden när vi lämnar ~.

Förrå året hade Lysator50 ett överskott på 1516 kr.

Tackfest har hållits, vilken kostade 1647 kr. Såledas har även "låtsasbudgeten"

brutits med 131 kr.



Budgetrapport: Lysator

2023-08-01

Bgt Fakt
Tillgångar . 6 856,33 kr

      Fordringar . 0,00 kr

Skulder . 0,00 kr

      Leverantörsskuld . 0,00 kr

      Skuld till Medlemmar . 0,00 kr

      Skuld till Runeberg . 0,00 kr

Intäkter 76 500,00 kr 17 280,00 kr

      Bidrag . 0,00 kr

      Donationer 1 000,00 kr 0,00 kr

      Försäljning 500,00 kr 0,00 kr

      Lysator 50 . 0,00 kr

      Medlemsavgifter 75 000,00 kr 17 280,00 kr

      Ränta . 0,00 kr

Utgifter 44 300,00 kr 10 423,67 kr

      ~ & ^ 2 000,00 kr 0,00 kr

      Administration 1 000,00 kr 3,70 kr

      Aktiviteter 4 800,00 kr 0,00 kr

      Drift 4 500,00 kr 0,00 kr

      Fredagsfika 4 500,00 kr 326,60 kr

      Fritt, Root 1 000,00 kr 0,00 kr

      Fritt, Styrelsen 1 000,00 kr 455,00 kr

      Försäljning, ut 1 000,00 kr 0,00 kr

      Hyra 5 500,00 kr 4 912,00 kr

      Kapitalvaror 5 000,00 kr 490,00 kr

      Kassadiff . 0,00 kr

      Konferenser . 0,00 kr

      ~/lib 4 000,00 kr 0,00 kr

      Lysator 50 . 1 647,62 kr

      PR 8 000,00 kr 1 388,75 kr

      Runeberg . 0,00 kr

      Städning . 0,00 kr

      UppLysning 2 000,00 kr 1 200,00 kr

Medlemsmötesprotokoll 2023-10-11
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Sedan föregående möte har styrelsen:

- Marknadsfört i begränsad utsträckning under nolle-P genom att

- Målat märkesbacken

- Stått på kalasmottagningen

- Haft en station på Tekkens campusvandring

- Köpt in USB-minnen för att hjälpa medlemmar installera bra operativsystem

- Hållt infoföreläsningen, ca 14 kom

- Arbetat vidare på lokalsituationen

- ISY vill ha ut oss ur ~ snarast nu

- Vi har access till vår lokal i HusETT

- Dock inte Admittansens än

- Arbete pågår för fullt till att få rummen bredvid varandra.
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Hej mötet,

Under våren diskuterades i och med ISY:s pisksnärt många av lysators brister och

problem.

En av sakerna som många då tryckte på var att UppLYSningarna borde återupplivas.

Jag (wnabee) samt två andra lysiter (isac och littlefox) formade då upplysningsgruppen.

Vi har drivit på återupplivningsarbetet som lysator desperat behövt. Under sommaren

och hösten har vi lyckats göra följande:

1. Upplysningar är tillbaka! Under terminens första 5 veckor har vi hållit i

introduktionsupplysningar vars syfte har varit att upplysa nya studenter om diverse

nyttig programvara som kan vara bra att ha.

Upplägget såg ut som följande:

(a) Installation av Linux

(b) Grunder i att använda Linux

(c) Grunder i att använda Git

(d) Grunder i att använda SSH

(e) Typsättning med LaTeX

Efter detta så har vi bytt schema till att istället hålla dem varannan vecka, med

gästföreläsare från både Lysator och utomstående företag. Särskilt tack till hugo

och boomknife som hjälpte till med att gå förbi tryckeriet och beställa/hämta affischer.

UppLYSningarna har gjort Lysator synligt på campus och drivit på ett flertal

nya studenter att gå med i lysator. Förhoppningsvis är några av dem på höstmötet.

Hälsa dem från mig isåfall!

2. Föreläsningar utåt. Berzseliusgymnasiets bibliotikarier kontaktade oss för några

veckor sedan och undrade om vi skulle kunna hålla i en föreläsning om darknets för dem.

I utbyte ska vi få komma förbi och visa upp oss för för deras gymnasiestudenter

i hopp om att driva fler intresserade åt vårt håll. Det ligger enligt mig

ett intresse för föreningen i att göra fler aktiviteter av denna sort då de hjälper

oss att hjälpa ISY hjälpa oss.

3. Nya Projekt! I syfte om att göra det enklare för nya lysiter att bli aktiva

i föreningen har upplysningsgruppen dragit igång följande två projekt med

fler på horisonten:

(a) lysdoc - Ett projekt som ska modernisera datorhandboken. Detta är ett projekt

som passar både nya och gamla lysiter. Så om ni vill bidra och sätta erat

fingeravtryck på projektet kan ni hitta källkoden här:

https://git.lysator.liu.se/littlefox/lysdoc

Även detta projekt drivs av littlefox.

(b) Odöpt antennprojekt i samarbete med Saab - Som jag kommer diskutera senare så
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har lysator påbörjat ett samarbete med Saab. Vårt första gemensamma projekt

kommer att handla om beamforming i det aukustiska spektrat. Om ni har frågor

kring vad det innebär får ni vända er till isac som ansvarar för projektet.

Projektet kommer att marknadsföra sig till studenter som läser relevanta kurser

och det finns även en önskan på vår ända att göra projektet till ett samarbete

med ISY om de är öppna för det. Målet är att bygga ett långt gående och för båda

parter gynnsamt samarbete under de kommande åren.

4. Samarbeten med företag! Lysator behöver pengar. I mån av detta har vi påbörjat

samarbeten med företagen Saab och ReQuTech. Vi har även öppnat för ett eventuellt

samarbete med företaget MindRoad. I utbyte ska vi hålla i projekt, föreläsningar och

evenemang som vi kompenseras för. Förhandlingarna är inte färdiga än så detaljerna är

ringa men vi hoppas på att kunna få in pengar för att lätta på lysators eventuellt

kommande ekonomiska svårigheter.

Så,

Det var slutet på saker vi gjort. Under de kommande månaderna skulle vi uppskatta all

hjälp vi kan få med att hålla igång det vi dragit igång. Föreläsare, hjälp med att

driva på projekt, hjälp med att hjälpa nya lysiter bli inkluderade i föreningen och mer

därtill. Det finns gott om saker att göra och om ni är sugna på att bidra så finns jag,

isac och littlefox tillgängliga via upplysning@lysator.liu.se.

Jag vill även lovprisa littlefox:s och isac:s fantastiska arbete. Det har varit mycket

trevligt att samarbeta med er de senaste månaderna. Bra jobbat och jag ser fram emot att

höra framsteg från lysatorfronten under de kommande månaderna.

Sist men inte minst ska våra föreläsare uppmärksammas, kempe, boomknife och kjell-e,

som i ett tidigt skeende ställde upp på att sammanställa, skriva och presentera de

första fullskaliga UppLYSningarna på fyra år. Stort tack, och bra jobbat!

Med vänliga hälsningar från Biergarten, München.

Samuel "wnabee" Junesjö, verkställande upplysningsansvarig
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AI-Leauges har legat på is ett tag men är nu i färd med att starta upp

igen. Vi har fått tillgång till resurser i form av virtuell maskin och

kan fortsätta vårt utvecklingsarbete. I och med detta är vi intresserade

i att rekrytera nytt folk till projektet. Framförallt är vi intresserade

i folk som har intresse av Debian, Docker/Podman samt webbutveckling.

Men alla är såklart välkommna att engagera sig.
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Hej mötet,

Jag har haft fullt upp med att inte driva projektet. Se min andra rapport om

UppLYSningar. I och med att jag nu är i München kommer sannolikt mycket lite

ske under det kommande året. Någon annan får alltså gärna ta över, eller så får

projektet gå in i dvala på överskådlig framtid.

Mvh

Samuel Junesjö i LiuPeeker hatt
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Datorföreningen Lysator

Bilaga 9: Valberedningens förslag
(1/9)

upplysning: littlefox

www: hugo

ftp: kempe

Xenofarm: zino

lokalgruppen: vakant

~/lib: boomknife

historieprojektet: vakant

inbyggda hack: isac

runeberg: aronsson

lyskom: hugo

nannymud: matpe

superroot: aoh

ctrl-c: sm5upj

nyheter: dandan

liu-peeker: vakant

ai leagues: inge
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Ekonomisk berättelse för
Datorföreningen Lysators verksamhetsår 2022-2023
Hej höstmötet. Lysators ekonomi har under verksamhetsåret 2022-2023 kommit till
ovanligt god användning.

Mycket spännande har hänt, men det mesta har ekonomiska konsekvenser främst i det
kommande (innevarande) verksamhetsåret och återspeglas inte starkt i det gångna.
Den alltjämt lite dyrare städningen av ~ har sagts upp från och med i slutet av
sommaren, och vi har betalat vår första hyra på den nya lokalen i HusETT. Det
tillkom även ytterligare ett låsbyte i ~ för cirka 8 000 SEK, fleråriga
förbrukningsvaror har provianterats och de traditionella hyresfakturorna har
betalats fram till kalenderårsskiftet.

Den enskilt största budgetposten (förutom städning) under året har varit Lysators
50-årsjubileum, som på höstmötet 2022 tilldelades en budget på cirka 16 000 SEK
för firande. Denna budget användes flitigt till såväl Lysator-bakelser som
finsittning men, genom vår kalasgenerals nitiska budgetdiciplin och förutseende,
överskreds aldrig.

Det samanlagda resultatet för 2022-2023 är därmed positivt relativt budget men
negativt i absolut utfall. Förhoppningsvis kan framtida kassörer tillse att
föreningen även lyckas hålla de något stramare budgetar vi kommer ha att förhålla
oss till från och med i år.

Slutligen har det förändrade läget i världsekonomin genom många omvägar
resulterat i att vi sedan hösten 2022 har en blygsam men befintlig sparränta på
ett av våra konton hos Nordea. För att ta tillvara på denna har Runeberg placerat
100 000 SEK på detta konto utöver Lysators cirka 180 000 SEK, vilket i nuläget
ger en samanlagd avkastning på ett par tusen kronor om året. (Det verkar finnas
sparbanker för föreningar som erbjuder påtagligt bättre sparräntor, vilket kan
vara värt att undersöka.) Under den nuvarande bokföringsmodellen uppstår således
en ganska stor intern fordran inom föreningen som kan tyckas något missvisande i
den övergripande balansräkningen. Även detta kan vara något för en framtida
kassör att undersöka.

Hälsningar,

Gunnar Wickbom
Kassör 2020-2023 för
Datorföreningen Lysator

LYSATOR c/o Instutionen för systemteknik, Tekniska högskolan, SE-581 83 LINKÖPING, Sweden PG 885669-2
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Projekt Runebergs ekonomi 
2022/2023

Rapport lämnad av Lars Aronsson 2023-09-26

Ekonomisk redovisning av Projekt Runeberg, en verksamhet inom datorföreningen Lysator, för 
verksamhets- och räkenskapsåret 2022/2023. Räkenskapsåret är brutet och löper från 1 augusti till 31 
juli. Detta år är det femte som redovisades på det här sättet.

Projekt Runeberg har ett eget bankkonto i Nordea med Plusgiro-nummer (91 19 98-3) och Swish-
nummer (123 423 92 24), som projektledaren Lars Aronsson har direkt tillgång till, utan att passera 
Lysators kassör. Projekt Runeberg har också ett konto hos Paypal (donate@runeberg.org), som 
innebär ett smidigt sätt att donera pengar.

Projekt Runeberg genomförde under året ingen egen insamlingskampanj. Från 17 oktober 2022 och 
alltjämt syntes en liten reklamskylt (banner) på några av webbsidorna, som i stället uppmanade till 
donationer till stöd för Ukraina, helst genom Blågula Bilen och Operation Aid. Trots detta har några få 
donationer även inkommit till Projekt Runeberg.

Från Projekt Runebergs konto har den 3 oktober 100.000 kronor satts över på Lysators placerings- eller 
sparkonto för att få bankränta. Denna bankränta redovisas inte här. För kalenderåret 2022 tillfaller den 
Lysator.

Projekt Runeberg disponerar en del utrustning, som redan är betald och avskriven. Den har använts 
med gott resultat. En roll-up har inhandlats, som används vid evenemang. Under året har Projekt 
Runeberg fyllt 30 år, vilket firades med deltagande i den lokala bokmässan Tell-Us på Linköping 
stadsbibliotek i december 2022. Några resor har gjorts.

Projekt Runeberg disponerar ett förråd som hyrs i projektledaren Lars Aronssons namn.

Dagbok
Fullständiga kontoutdrag för räkenskapsåret från Nordea och Paypal bifogas.
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Resultaträkning
Datorföreningen Lysator (exklusive Runeberg)
2022-08-01 till 2023-07-31

Intäkter Budgeterat Utfall Avvikelse

Donationer 10,00 SEK -990,00 SEK
Försäljning 500,00 SEK 535,00 SEK 35,00 SEK
Medlemsavgifter
Ränta 0,00 SEK 319,38 SEK 319,38 SEK

Summa intäkter

Utgifter Budgeterat Utfall Avvikelse

~ & ^
Administration 158,75 SEK
Aktiviteter
Drift 0,00 SEK
Fredagsfika
Fritt, root 196,00 SEK
Fritt, styrelsen 413,00 SEK
Försäljning, utg
Hyra
Äskningar
~/lib
PR
Städning 737,00 SEK
Upplysning 0,00 SEK
Lysator 50

Kassadiff 0,00 SEK

Summa utgifter 649,75 SEK

Resultat

1 000,00 SEK

55 000,00 SEK 59 774,00 SEK 4 774,00 SEK

56 500,00 SEK 60 638,38 SEK 4 138,38 SEK

2 000,00 SEK 11 631,00 SEK 9 631,00 SEK
1 000,00 SEK 1 158,75 SEK
4 800,00 SEK 3 036,00 SEK -1 764,00 SEK
4 500,00 SEK -4 500,00 SEK
6 500,00 SEK 3 052,00 SEK -3 448,00 SEK
2 000,00 SEK -1 804,00 SEK
1 000,00 SEK 1 413,00 SEK
1 000,00 SEK 3 238,00 SEK 2 238,00 SEK
5 000,00 SEK 13 865,00 SEK 8 865,00 SEK
5 000,00 SEK 1 962,00 SEK -3 038,00 SEK
6 000,00 SEK 3 848,00 SEK -2 152,00 SEK
8 000,00 SEK 6 829,00 SEK -1 171,00 SEK

21 700,00 SEK 22 437,00 SEK
2 000,00 SEK -2 000,00 SEK

16 384,00 SEK 14 868,00 SEK -1 516,00 SEK

86 884,00 SEK 87 533,75 SEK

-30 384,00 SEK -26 895,37 SEK 3 488,63 SEK
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Balansräkning
Datorföreningen Lysator (exklusive Runeberg)
2022-08-01 till 2023-07-31

Tillgångar ingående utgående skillnad

Girokapitalkonto
Kassa -368,00 SEK
Plusgirokonto
Medlemsfordran 20,00 SEK 20,00 SEK 0,00 SEK

Summa tillgångar

Skulder ingående utgående skillnad

Leverantörsskuld 0,00 SEK 0,00 SEK 0,00 SEK
Skuld till medlemmar 0,00 SEK 242,00 SEK 242,00 SEK
Skuld till Runeberg 0,00 SEK

Summa skulder 0,00 SEK

Eget kapital

179 347,37 SEK 279 835,67 SEK 100 488,30 SEK
3 900,00 SEK 3 532,00 SEK

57 561,86 SEK 30 957,11 SEK -26 604,75 SEK

240 829,23 SEK 314 344,78 SEK 73 515,55 SEK

100 168,92 SEK 100 168,92 SEK

100 410,92 SEK 100 410,92 SEK

240 829,23 SEK 213 933,86 SEK -26 895,37 SEK
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Resultaträkning
Datorföreningen Lysator
2022-08-01 till 2023-07-31

Intäkter Budgeterat Utfall Avikelse

Lysator
Runeberg

Summa intäkter 833,87 SEK

Utgifter Budgeterat Utfall Avikelse

Lysator 649,75 SEK
Runeberg -744,40 SEK

Summa utgifter -94,65 SEK

Resultat 928,52 SEK

56 500,00 SEK 60 638,38 SEK 4 138,38 SEK
20 000,00 SEK 16 695,49 SEK -3 304,51 SEK

76 500,00 SEK 77 333,87 SEK

86 884,00 SEK 87 533,75 SEK
20 000,00 SEK 19 255,60 SEK

106 884,00 SEK 106 789,35 SEK

-30 384,00 SEK -29 455,48 SEK
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Balansräkning
Datorföreningen Lysator
2022-08-01 till 2023-07-31

Tillgångar ingående utgående skillnad

Lysator
Runeberg

Summa tillgångar

Skulder ingående utgående skillnad

Lysator 0,00 SEK
Runeberg 0,00 SEK 0,00 SEK 0,00 SEK

Summa skulder 0,00 SEK

Eget kapital

(Inklusive ca. 100 000 SEK i internfordran.)

240 829,23 SEK 314 344,78 SEK 73 515,55 SEK
159 274,94 SEK 156 714,83 SEK -2 560,11 SEK

400 104,17 SEK 471 059,61 SEK 70 955,44 SEK

100 410,92 SEK 100 410,92 SEK

100 410,92 SEK 100 410,92 SEK

400 104,17 SEK 370 648,69 SEK -29 455,48 SEK
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Proposition om instiftande av arbetsordning
inklusive investeringsregler

Lysators Styrelse

7 oktober 2022
rev. 12 oktober 2022

Tillägg från HM 2022 i kursivt, raderingar från HM 2022 samt redan genomförda
delar överstrukna.

Lysators vårmöte 2022 ålade styrelsen att till innevarande höstmöte föreslå rikt-
linjer för investering av Runebergs överskott av likvida medel. Styrelsen har
utrett frågan och föreslår härmed ett kort regelverk. Eftersom även övriga Ly-
sator har ett visst överskott av likvida medel föreslås regler vilka gäller för hela
föreningen.

Styrelsen anser att tillkomsten av stående regler utanför stadgarna om Lysators
verksamhet konkretiserar behovet av ett dokument där sådana regler beständigt
sammanställs. Detta görs traditionellt i en arbetsordning eller i ett reglemente.
Styrelsen föreslår därför stiftandet av en arbetsordning i vilken investeringsreg-
ler, Runebergs ekonomiska särställning och Lysators drifts- och projektgrupper
kodifieras.

Därför yrkar styrelsen på

att i stadgarna, under paragraf 3 införa en ny punkt 2, med lydelsen

Utöver dessa stadgar regleras LYSATORs verksamhet av arbets-
ordningen och budgeten. Arbetsordningen ska innehålla en lista
på Lysators alla projekt och i de fall det behövs styrning av deras
arbete.

samt konsekvensjustera nuvarande punkt 2 till punkt 3.

att i stadgarna ändra punkt 4.8.2 till

Fastställa budget, arbetsordning och medlemsavgifter.

att i stadgarna, under paragraf 4 införa en ny punkt 10, med lydelsen

Medlemsmötet fastställer arbetsordningen.

att ålägga styrelsen att skicka bifogad arbetsordning på remiss hos samtliga
Lysators projekt- och driftgrupper inför vårmötet 2023.
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Arbetsordning

1 ALLMÄNT

LYSATOR har de drifts- och projektgrupper som anges i denna arbetsordning.

Om inget annat anges beslutar respektive gruppledare om användning av de medel som av
föreningsmötet budgeterats för drifts- eller projektgruppen.

2 DRIFTSGRUPPER

2.1 Lokalgruppen

Lokalgruppen ansvarar för den dagliga driften av alla LYSATORs lokaler som inte Rootgruppen
ansvarar för, framförallt ˜ och ˆ.

2.2 Rootgruppen

Rootgruppen ansvarar för alla LYSATORs datorsystem vilka ingen annan ansvarar för, samt för
alla serverhallar och för alla inhysningar av externa parter.

Driftsledare för rootgruppen är super-root.

3 PROJEKTGRUPPER

3.1 AI leagues

AI leagues arbetar med tävlingsystem för artificiell spelintelligens.

3.2 CTRL-C

CTRL-C arbetar med de datorer som explicit reserverats för CTRL-C-projektet.

3.3 FTP

FTP arbetar med LYSATORs FTP-tjänster.

3.4 Historieprojektet

Historieprojektet arbetar med att kartlägga och dokumentera LYSATORs historia, samt Sveriges
och världens datorhistoria.

3.5 Inbyggda hack

Inbyggda hack arbetar med laborationsserien Inbyggda hack.

3.6 ˜/lib

˜/lib arbetar med LYSATORs bibliotek, inefattande inköp och gallring.

3.7 LiU peeker

LiU peeker arbetar med automatisk läsning av offentliga sociala media.

1
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3.8 LysKOM

LysKOM arbetar med utveckling och underh̊all av Protokoll A.

3.9 NannyMUD

NannyMUD arbetar med internetspelet och -samfälligheten NannyMUD.

3.10 Projekt Runeberg

Projekt Runeberg arbetar med digitalisering av nordisk litteratur.

3.10.1 Ekonomisk särställning

Inkomna donationer adresserade till Projekt Runeberg öronmärks för projektets bruk.

Projektledaren beslutar om användning av medel som öronmärkts för projektets bruk.

Det åligger projektledaren att efter avslutat räkenskaps̊ar redovisa bokslut över omsättningen av
öronmärkta medel för LYSATORs kassör, och för föreningsmötet, i samband med föreningens
bokslut.

3.11 Upplysning

Upplysning arbetar med att koordinera Upplysningar (föreläsningar).

3.12 WWW

WWW arbetar med inneh̊allet p̊a och utformningen av de av LYSATORs webbsidor vilka inte
tillhör en annan grupp eller användare.

3.13 Xenofarm

Xenofarm arbetar med drift och underh̊all av korskompileringssystemet Xenofarm.

4 Förvaltning

Målet med LYSATORs förvaltning är att, d̊a överskott p̊a kapital föreligger, skapa en god riskjusterad
avkastning som över tiden är högre än traditionell bankinl̊aning utan omotiverade eller okontroller-
ade risker. Förvaltningen ska ske p̊a ett s̊adant sätt att kraftiga värdeförändringar elimineras
genom en fördelning av kapitalet mellan till̊atna tillg̊angsslag enligt nedanst̊aende.

4.1 Till̊atna tillg̊angsslag

Utöver konventionell bankinl̊aning för likvida medel f̊ar placeringar (”placerade medel”) göras
i vedertagna fonder som placerar i svenska och utländska aktier samt i svenska räntebärande
värdepapper.

4.2 Tillg̊angslagens fördelning

Medel placerade i aktiemarknad skall ej överstiga 50% av totala placerade medel. Medel placerade
i räntemarknad skall ej överstiga 90% av totala placerade medel.

4.3 Övrigt

Placeringar gjorda under en trettiodagarsperiod f̊ar ej överstiga en femtedels prisbasbelopp.
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Datorföreningen Lysator

Bilaga 16: Styrelsens Uppdaterade Ställning
(1/16)

Styrelsen står inte längre bakom propositionen om införande av arbetsordning

som den idag ser ut.

I dess plats lägger styrelsen fram en ny proposition om införande av

ett reglemente.



Proposition om införande av Reglemente

Lysators styrelse

11 oktober 2023

Lysators vårmöte 2022 ålade styrelsen att till innevarande höstmöte föreslå
riktlinjer för investering av Runebergs överskott av likvida medel. För att dessa
beslut inte skall förfalla i glömska yrkar styrelsen att instifta ett reglemente.

att i stadgarna, införa en ny punkt 3.2 med lydelsen

Utöver dessa stadgar regleras LYSATORs verksamhet av:

1. Reglementet
2. Budgeten

samt konsekvensjustera nuvarande punkt 3.2 till punkt 3.3.

att i stadgarna, införa en ny punkt 4.7.3 med lydelsen

Fastställa reglementet.
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Utka
st

Reglemente

11 oktober 2023

1 Ekonomisk särställning för projekt Runeberg
1. Inkomna donationer adresserade till Projekt Runeberg öronmärks för pro-

jektets bruk.

2. Projektledaren beslutar om användning av medel som öronmärkts för pro-
jektets bruk.

3. Det åligger projektledaren att efter avslutat räkenskapsår redovisa bokslut
över omsättningen av öronmärkta medel för LYSATORs kassör, och för
föreningsmötet, i samband med föreningens bokslut.

2 Förvaltning
Målet med LYSATORs förvaltning är att, då överskott på kapital föreligger,
skapa en god riskjusterad avkastning som över tiden är högre än traditionell
bankinlåning utan omotiverade eller okontrollerade risker. Förvaltningen ska ske
på ett sådant sätt att kraftiga värdeförändringar elimineras genom en fördelning
av kapitalet mellan tillåtna tillgångsslag enligt nedanstående.

2.1 Tillåtna tillgångsslag
Utöver konventionell bankinlåning för likvida medel får placeringar (”placerade
medel”) göras i vedertagna fonder som placerar i svenska och utländska aktier
samt i svenska räntebärande värdepapper.

2.2 Tillgångslagens fördelning
Medel placerade i aktiemarknad skall ej överstiga 50% av totala placerade medel.
Medel placerade i räntemarknad skall ej överstiga 90% av totala placerade medel.

2.3 Övrigt
Placeringar gjorda under en trettiodagarsperiod får ej överstiga en femtedels
prisbasbelopp.
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1. Förvaltning

Målet med LYSATORs förvaltning är att skapa god avkastning på eventuellt

överskottskapital utan omotiverade risker. Förvaltningen ska undvika

värdeförändringar genom en fördelning av kapitalet mellan flera tillgångsslag

enligt följande.

4.1. Tillåtna tillgångsslag

Utöver konventionell bankinlåning för likvida medel får placeringar göras i

vedertagna fonder som placerar i svenska och utländska aktier samt i svenska

räntebärande värdepapper.

4.2. Tillgångslagens fördelning

Medel placerade i aktiemarknad skall ej överstiga 50% av totala placerade

medel. Medel placerade i räntemarknad skall ej överstiga 90% av totala

placerade medel.

4.3. Övriga Placeringar gjorda över en trettiodagarsperiod får ej överstiga

en femtedels prisbasbelopp.



Proposition om utbyte av projekt- och driftsansvariga

Lysators styrelse

11 oktober 2023

På senare tid har det uppdagats problem när drift- eller projektledare för diverse projekt varit oför-
mögna att utföra sitt arbete. Dels en lokalansvarig vilken flydde landet lagom till att vi började städa ∼
själva, samt en UppLYSningsansvarig som inte varit inblandad med återuppstarten av UppLYSningar.

Styrelsen vill därför be föreningsmötet om ett utökat mandat att fylla (formellt eller i praktiken)
vakanta poster mellan föreningsmöten. För att säkerställa att det bara används om ”på riktigt” övergivna
befattningar förblir ordinarie gruppledare formellt på posten och kan när som helst återta sitt mandat,
om inte styrelsen anser att det är värt att kalla ett extra föreningsmöte över.

Därmed yrkar styrelsen på

att i stadgarna flytta in nuvarande punkt 7 och 8 under en ny punkt ’7. Drift- och projektgrupp’ som
punkt 7.1 respektive 7.2, och numrera om övriga punkter därefter.

att i stadgarna införa en ny punkt 7.3 med lydelsen

Då ordinarie drift- eller projektledare saknas eller inte kan fullfölja sina uppgifter kan
styrelsen tillförordna annan medlem att ansvara för gruppen i fråga fram till nästa för-
eningsmöte. Sådant beslut skall hävas om ordinarie drift- eller projektledare begär det
och styrelsen inte kallar föreningsmötet för att avgöra frågan.
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Lysators Manifest mot Orbi

Datorföreningen LYSATOR

26 september 2023

Gula block är kommentarer, relevanta inom Lysator, men ska inte vara
med i det publicerade dokumentet

Orange kommentarer är saker som behöver fixas innan publikation

För att studentlivet ska vara en inkluderande plats för alla studenter
vid LiU är det viktigt för Datorföreningen Lysator att Orbi inte finns i sin Kårservice FAQ om Orbi börjar

med texten

För att studentlivet
ska vara en
inkluderande plats för
alla studenter vid LiU
är det viktigt att man
ser vad man kan bli
en del av.

nuvarande tappning, p.g.a.

1 Teknikberoenden
Orbi som det ser ut idag kräver att var student har en fungerande, och
tillräckligt modern, smartphone. Lysator anser att alla ska få ta del av
studentlivet oberoende av vilken teknik de råkar äga, eller vilja använda.

2 Vinstincitament
Orbi i Linköping tar i skrivandets stund 1,5kr + 1,5% av priset per såld
biljett, viket påstås vara självkostnadspris för Orbi. Orbi ägs av det vinst-
drivande företaget Ornamental Tree AB. Enligt Kårservice känar de pengar
genom

att koppla ihop fler och fler näringslivsgrupper och universitet i
ett ekosystem där företag kan orientera sig och synas I Orbis värld heter det här Orbi

Career, varför Kårservice inte
använder den termen är oklart.
Se bilaga A

Exakt betydelse är oklar, dock befarar vi att det innebär personlig riktad
marknadsföring, vilket vi anser är orimligt att behöva utsättas för.

Formuleringen behöver förbättras3 Transparens

Hela det här stycket behöver förbättras

Kårservice och Orbis upphandling hålls hemlig.
Kårservice i Linköping kräver att alla fester vid kårhus tillhandahåller

biljetter enbart via Orbi, utöver det anser Kårservice vid Linköpings uni-
vensitet även att samtliga studentföreningar skall ansluta sig till Orbi för
att kunna marknadsföra sig.

Då Kårservice i Linköpings avtal med Orbi är hemligt enligt avtalet
kan inte Datorföreningen Lysator ens ta ställning till ett samarbete som
inefattar Orbi, då vi inte vet premisserna.

Nedan följer fler problem med Orbi och digitala biljetter i allmänhet,
dock är dessa utelämnade från dokumentet eftersom de inte kommer ta
oss seriöst om vi framför alla problem vi har (vilket är ett problem i sig)
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A Orbi Career

Subject Question about handling of personal information
From Hugo Hörnquist <hugo@lysator.liu.se>

To contact@orbiapp.io
Date Fri, 25 Aug 2023 10:08:30 +0200

According to “Who do you share my information with?” in your Privacy
Policy you don’t share my data, but my Student Union (LinTek) has told
me you make money by selling targeted advertising of some sort:

Orbi bygger istället sin affär på att koppla ihop fler och fler
näringslivsgrupper och universitet i ett ekosystem där företag
kan orientera sig och synas

https://studentlivet.se/orbi-faq/orbi-faq-for-foreningar-arrangorer-2/
read 2023-08-25

How can these two coincide?

Subject Re: Question about handling of personal information
From Isak Ladeborn from Team Orbi <contact@orbiapp.io>

To hugo@lysator.liu.se
Date Mon, 28 Aug 2023 08:05:27 -0700

Hi Hugo,

Thanks for reaching out to us.

*Regarding your question how we earn Money. - We have a part in the App
called Orbi Career there we have a digital fair there companies can market
them self as a future employers and students can find interesting companies
and jobs tailored to what they study.

We do not share any personal data of any kind to our customers.

We would be happy to talk with you over phone if you want that. Here is
my personal number if you want to give me a call: 0765260217

Wish you all the best

Isak

B Fysiska vs. digitala biljetter, samt köande
Det har efterfrågats digitala biljetter både från student och arrangörshåll.
Från studentsidan är det mest folk som vill ha allting i mobilen (vilket är
väll ok om man är sådan lagd). Det finns rykten om att kårhusen har haft
stora problem med förfalskade biljetter. Huruvida det stämmer är oklart, i
diskussioner har folk antytt att pappersbiljetter kan förfalskas med vanlig
skrivare. Någonting som inte borde stämma då biljetter är vattenstämplade.

I diskussion i LinTeks fullmäktige, där studenter från både Norrköping
och Linköping närvarade, påstod båda ”sidorna” att digitala biljetter inte
skulle fungera i deras stad, men i den andra, p.g.a. olika kökulturer.
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C Kårservice syn på Orbi
I privata diskussioner med Kårservice (där de förövrigt nästintill ansåg sig
kränkta då vi bad om att få se kontraktet, citerandes att ”de inte är en
statlig myndighet, och faller således inte under deras kvar på öppenhet”)
påstår dem att:

• vi har inte betalat för extra utvecklingskostnaderna för att anpassa
orbi till Linköping

• Att dessa kostnader var på minst 100.000kr

• Vi bidrar istället med feedback

Övrigt från möten: bör nog renskrivas:

Avtalet sekretesbellagt enligt standardklausul

Vi har avtalat om pris på 2 år (avtalet tecknat november 2021)

Kårservice förhandlade fram
- priset ner till 1.5% (3% innan förhandling)
- tog bort att varje förening ska behöva betala =20’000kr/år

Orbi gav oss så bra "deal" då de ser oss som testmarknad för framtida utveckling.

Pengar tjänas via Jobbanonser

Finns opt-out för att se anonser

"Sektion" får 40% kickback på anonsen.
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